
Še 1000 nerešenih prošenj
Vrtec na Glinškovi ploščadi ki se

uradno imenuje Vžgojnovarstvena
organizacija Ciciban, enota Posav-
je, obiskuje 330 predšolskih otrok,
od drugega leta starosti naprej
»Imamo še okoli 1.000 nerešenih
prošenj,« nam je povedala Ivanka
Vrtarič, vodja vzgojnovarstvene
enote. »V naš vrtec prihajajo otroci
s področja Savelj, Kleč, Bratovševe
in Glinskove ploAčadi ter <z soseske
BS-3-

Prvi del poslopja z enajstimi od-
delki je bil dograjen že marca leta
1980 iz sredstev drugega samopri-
spevka Ijubljanskih občin Izgrad-
njo dodatnih treh oddelkov. ki so
bili koniani aprila letos, pa je fi-
nancirala občinska samoupravna
interesna skupnost otroškega var-
stva.

»Poleg štirinajstih oddelkov- me
jih imenujemo kar igralnice,« je na-
daljevala Ivanka Vrtariteva »ima-
mo v vrtcu tudi zelo uporaben več-
natnenski prostor, izolacijsko so-
bo, ki jo potrebujemo za osamitev
bolnega otroka, pralnico. likalnico
in kuhin]o.

Prostori so dovolj veliki in pri-
merno opremljeni. Omeniti pa mo-
ram da smo imeli takoj po vselitvi
precej težav zaradi malomarno
opravljenih obrtniških del. Menim,
da bi morali v prihodnje pri zidavi
podobnih objektov izvajalci bolj

odgovorno in kakovostno opraviti
svoje delo.

Pogrešamo otroško igriščo, ki bi
pripadalo samo vrtcu. Vzgojiteljice
zato vodijo otroke na zelenice v
bližnjih soseskah V ta namen bo-
mo opremili ludi teraso naše stav-
be s cvetjern in s klopmi.

Vsak otrok naj bi obiskoval vrtec
Ne toliko zaradi pnmernega var-
stva, temveč bolj zato, da se sreia s
sovrstniki. Prav zato smo organlzi-
rali to leto osemdeseturni program
za vse tiste otroke, ki ne obiskujejo
vzgojnovarstvene organizacije.
Obiskovali nas bodo enkrat teden-

sko. Cicibane, od petih let naprej.
pa bomo vključili v obvezni pro-
gram male šole dvakrat na teden.

Zadnje čase si zelo prizadevamo,
da bi organizirali družinsko varstvo
za vse tiste otroke, ki niso dobili
mesta v vrtcu. Trenutno smo uspeli
zaposliti le eno družinsko varuhi-
njo v soseski BS-3 Včasih je kak-
šen otrok prebolehen. da bi ga
sprejeli v vrtec ali pa v bližini ni
organizlranega otroSkega varstva z
jaslimi. Takrat nam požrtvovalne
družinske varuhinje priskočijo na
pomoč

Letos smo se začeli dogovovarja-

ti z enim izmed hlsnih svelov na
Glmškovi ploščadi. da bi nam v
svojem bloku odstopili nekaj pro-
storov, v katerih bi lahko organizl-
rali dva oddelka otroškega varstva.
Omenjene prostore bi nam pravza-
prav odstopila krajevna skupnost
-7. september«, kl jih je želela urs-
diti za svoje delo S krajevno skup-
nostjo zelo uspešno sodeluiemo

Problem otroSkega varstva je 4e
vedno pereč Gradimo nove stano-
vanjske soseske, v katere se pona-
vadi naselijo mlade družine s pred-
šolskimi otroki. Žal pa razlskave
zadnjih let kažejo. da se starii prav
zaradi neorganiziranega otroike-
ga varstva svojih otrok neradi odlo-
čijo za bratca ali sestrico in ostane-
jo pri edincu.

Mislim, da je tretji samoprispe-
vek Ijubljanskih občln edini način,

da bomo zagotovili sredno in varno
otroštvo prav vsem otrokom. To je
tudi najbolj pravlčno. Zanimivo je,
kako radi pozabimo na probleme
drugih. potem, ko smo svoje že ra-
zrešili Prav zdaj, kotudi goapodar-
ski položaj ni rožnat, se bo res po-
kazala prava tloveška solidamost«
je zaključila svojo pnpoved Ivanka
Vrtaričeva.


